
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Dr. Kövér László úr
а Magvaz Országgyűlés elnöke részére

HELYBEN

Tisztelt E1nők úr!

Az Országgyűlésről szóló tv . 42.§ (8) alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést kívánok benyújtani
Dr. Pintér Sándor Belügyminiszter úrhoz :

"%émkedés? "
сímmеl.

Tisztelt Miniszter Úr !

Fazekas Géza, а Legfőbb Űgyészség szóvivője Kovács Béla, а Jobbik EP-képviselőjének
állítólagos kémkedési ügye kapcsán az alábbiakat válaszolta аMagvaz Nemzetnek:
„A Közponfi Nyomozó Főügyészség súlyos – kettőtől nyolc évig terjedő szabadságvesztéssel
fenyegetett – bűncselekmény miatt folytat nyomozást. Ezen nyomozás minősített, így annak
részleteiről – beleértve а bűncselekmény pontos megjelölése, а feljelentő személye, és а
nyomozás során eddig végrehajtott eljárási cselekmények, illetve аmegállapítható tényállás –
semmilyen tájékoztatást nem á11 módunkban adni .
А nyomozás eredményéhez képest dr . Polt Péter legfőbb ügyész úr május 12-61 diplomáciai
úton Мartin Schulz úrhoz, az Európai Parlament elnökéhez fordult, indítványozva, hogy a z
Európai Parlament fuggessze fе1 Kovács Béla, az Európai Pazlament képvisel ője mentelmi
jogát . Az előerjesztés részletes indokolását egy minősített irat tartalmazza. Az ügy minősített
voltára tekintettel az eljárásról semmilyen további tájékoztatást nem 1111 módunkban adni . ”

Ezen információk alapján kérdezem Miniszter urat :

1. Az Alkotmányvédelmi Hivatal mettől meddig vizsgálta Kovács Béla, а Jobbik ЕP
képviselőjének ügyét?

2. Pontosan mikor tett felje1еntést az AVH?

3. МеIу magyar, illetve nemzetkőzi szervek kapcsolódtak be а nyomozásba?

4. Tájékoztatta-e а Belügyminisztérium az Országgyűlés Nemzetbiztonsági Bizottságát
akár írásban, akár szóban a jelze tt ügyről?

5. Tájékoztatta-e а Belügyminisztérium az Európai Parlament elnökét az ügyről?

6. Pontosan milyen bűncselekmény elkövetésével vádolják Kovács Bélát, а Jobbik ЕР
képviselőjét?
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Írásbeli kérdés!.. .



7. Az ügy ismeretében továbbra is szövetségesként tekint-e az Orbán-kormány
Oroszországra?

8. Felül kívánják-e vizsgálni az Oroszországgal kötött, а paksi atomerőmű bővítését
célzó, szerződéseket?

Megtisztelő válaszát írásban várom .

Budapest, 2014 . május 15 .

Tisztelettel :

Dr. Vadai А
Demokratikus Koalíció
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